
Generalforsamling i Næstved motor klub, MC afd. 

Den 9. november 2011 

Onsdag den 9. november blev den ordinære generalforsamling afholdt i Nisseringens Cafeteria. Formanden 

for MC afdelingen, Finn Rasmussen bød velkommen til de 26 fremmødte medlemmer. Herefter gik man til 

dagsorden. 

Valg af dirigent: 

Finn Rasmussen forslog Flemming Nielsen som dirigent og han blev valgt enstemmigt. Dirigenten 

konstaterede derefter af generalforsamlingen var lovligt indvarslet. 

Formandens beretning: 

2011 har igen været et godt år for MC afd. både sportslig og økonomisk. Vi har det største overskud 

nogensinde, så vidt jeg ved. 

Vi er 242 medlemmer hvoraf 160 har licens. Desværre er der ikke så mange microkørere. De har ellers en fin 

bane som Rune og Michael altid sørger for er god til træning. 

2 kørere har fået Team Næstved støtte. Det er Nikolaj Larsen, som har fået kr. 65.000,- og Thomas Kongshøj, 

som har fået kr. 25.000,-. 

I weekenden var vi til klublederseminar. Her blev vi opfordret til at få uddannet nogle klubtrænere. Ronni 

Pedersen har deltaget på trin 1 og forventer han vil deltage på trin 2. 

Sidste år på generalforsamlingen blev de nye kontingentregler vedtaget. Det betyder at alle skal arbejde 20 

timer eller betale kr. 2000. Langt de fleste har arbejdet deres timer. Det har bl.a. betydet, at der har været 

fuldt besat med flagposter til alle løb. Til nogle af arbejdsdagene kunne vi dog godt have brugt lidt mere 

hjælp bl.a. til Grand Junior og til Pinse. 

Sidste år på generalforsamlingen lovede jeg at vandingsanlæg ville få førsteprioritet. Som nok alle ved, er vi 

ikke kommet i gang endnu. Vi har indhentet tilbud. Det kommer til at koste ca. kr.400.000,-. Derfor ville vi 

søge tilskud fra diverse fonde. Det havde jeg lovet, men har ikke fået gjort det. Men med det overskud vi har, 

tror jeg hurtigt vi kan blive enige om og gå i gang her i efteråret, hvis vejret tillader det. 

Trods den strenge vinter kom træningen i gang allerede lørdag 22. januar. Herefter var der træning hver 

onsdag og lørdag i februar og marts. Den 5 marts var der træning på bane 1,hvor der var over 90 til træning. 

Flere kom fra Fyn, hvor det var rygtedes at banen var rigtig god. Den var frosset tør, så det støvede. 

Den 9+10 april havde vi træningsskole. En stor succes i godt vejr. 

Der har gennem året været flere samlinger med bl.a. Nikolaj Larsen som træner. 

Hjemmesiden kører godt. Vi kan kun opfordre alle til at benytte sig af den. Alle informationer og nyheder kan 

læses her. 



Løb har vi haft 5 af i år. 

Den 3. april afviklede vi første afd. af DMB. Da træningen begyndte, var banen noget fedtet, men da første 

heat begyndte, var banen nærmest perfekt. Desværre kom der lidt regn midt på dagen, men dagen sluttede i 

tørvejr. Det var et rigtig godt stævne. 

Næste løb var det traditionsrige pinseløb, igen fællesløb med auto. Igen i år kørte vi en afd. af DM i sidevogn, 

en A+B maxi klasse og så skulle vi have kørt en miniklasse. Den måtte vi desværre aflyse pga. for få 

tilmeldte. Førhen var der kamp om at komme med. A+B maxi var der heller ikke så mange tilmeldte. 

En uge før løbet var grusgraven totalt oversvømmet pga. skybrud. Iflg. vores nabo Torben Dalskov var der 

kommet 65 mm regn. Vi gik i gang med at pumpe vand og få lavet banen klar. På dagen var banen helt 

perfekt igen. Vejret var rigtig fint og der var mange tilskuere (ca. 1800 betalende). 

Det eneste minus var at auto ikke havde styr på ryttergården. Nogle autoheat blev kørt samtidig med MC. Det 

skal vi have rettet op på. 

Løbet gav et overskud på ca. 100.000 til hver afd. 

Allerede 14 dage senere afviklede vi årets største løb Grand Junior. I år var der godt 300 deltagere. Banerne 

var som sædvanlig flot klargjort. Baneforløbet på bane 2 (på autobanen) blev ændret lidt i forhold til tidligere 

år. 

Vejret var nærmest perfekt hele weekenden og det samme var banerne. 

Desværre var der nogle uheld i løbet af weekenden, men selv om det så slemt ud et par gange, var det 

alligevel ikke så galt da de først blev behandlet. 

Trods disse uheld blev det et rigtigt godt Grand Junior med god stemning overalt. 

Næste år er det Grand Junior nr. 30. 

Den 14. august var det 3 afd. af SM i maxi. Som mange nok husker, havde det igen regnet meget. Bane 1 var 

oversvømmet, så vi besluttede at gøre bane 2 klar. 

Den var lidt fedtet da træningen begyndte men tørrede hurtigt op. Var helt perfekt til første heat. Mange 

kørere var overrasket over hvor god den var efter den megen regn. 3 andre løb i landet måtte aflyses denne 

weekend. 

Sidste løb var den 24. sept. Det var finalen i SM micro. Det blev kørt på afkortet bane 2. Banen var, som der 

også stod i dommer rapporten, helt perfekt. Der var hele dagen en god stemning både blandt kørere og 

forældre. Der var mange gode spændende heat. Efterfølgende var der kåring af de sjællandske mestre med 

champagne osv. 

Ved alle stævner har vi fået nogle meget fine dommerrapporter. 

Klubmesterskabet er blevet afviklet over 5 afd. i både micro, mini og maxi. 



Det sidste vi afviklede var vores årlige klubtrial i rigtig fint vejr og god bane. Kun ca. 40 deltog. Om aftenen 

var der fest med uddeling af pokaler for trial og KM. Medaljetagere ved DM og SM blev hædret. 

For at kunne afvikle alle disse løb skal der bruges en masse hjælpere. Jeg vil her rette en stor tak til alle som 

på den ene eller anden måde har hjulpet til med afviklingen af stævnerne. En særlig tak til firmaet Holbøll og 

til Røde Kors Næstved. 

Som tidligere omtalt er det gået rigtig godt økonomisk. Vi har et overskud på kr. 244.000,-. 

  

Resultater: 

DM for damer 

Nr. 6 Julie Dalgaard 

Nr. 8 Mette Andersen 

Caroline Petersen er den første pige som er blevet B kører i micro 

DM for klubhold havde vi 3 hold med som alle kom i A finalen 

Mini: Mads Rasmussen, Magnus Mikkelsen, Victor Guldhammer 

Maxi 1:Benjamin Strate, Mathias Jørgensen, Kristoffer Rasmussen 

Maxi 2:Martin Hansen, Jacob Bo Petersen, Hasse Lorentzen 

Ved SM blev det til 7 medaljer. 

A 85 nr.3 Mads Rasmussen 

OB 40+ nr.2 Johnny Poulsen 

OB 33+ nr.2 Kasper Jensen 

B 65 nr.2 Victor Guldhammer 

B MX 2 nr.2 Martin Poulsen 

OB 50+ nr.1 Per Lodal Hermansen 

A MX 2 nr.1 Benjamin Strate 

Ved DM blev det til 4 medaljer. 

OB 40+ nr.3 Johnny Poulsen 



B 80 micro nr.3 Mikkel Nyvang 

OB 50+ nr.2 Per Lodal Hermansen 

Enduro elite nr.1 Kristoffer Rasmussen 

Tillykke til C kørerne med de mange fine resultater. 

  

Til sidst vil jeg endnu engang sige tak til alle der har hjulpet klubben i det forgangne år. Tak til sponsorer og 

annoncører. Tak til Team Næstved. En stor tak til Egon og Eva. Tak for godt samarbejde med auto og 

hovedafdeling. 

En særlig tak for godt samarbejde i vores egen bestyrelse. 

  

Beregningen blev godkendt. 

  

3. Forlæggelse af regnskab: 

  

Afdelingens regnskab, der var uddelt til de fremmødte blev gennemgået. MC afdelingen har haft et overskud 

på 257.912 kr. 

  

Regnskabet blev godkendt. 

  

4. Kontingentfastsættelse: 

  

Ingen ændring. 

  

5. Indkomne forslag: 

  

Ingen. 



  

6. Valg: 

  

MC-afdelingens bestyrelse: 

Formand                             Finn Rasmussen 

Næstformand                     Peter Mastrup 

Kasserer                             Lis Mikkelsen 

Sekretær                             Michael Mastrup 

Bestyrelsesmedlem            Kim Olsen 

Suppleant                           Jan Kure 

Revisor                               Svend Åge Nielsen 

Revisor suppleant              Ole Svendsen 

  

7. Evt. 

  

Det blev aftalt at Brian Schwartz og Claus Risager vil stå for velkomst af nye medlemmer og forklare dem om 

Næstved motorklub. 

Charlotte Pedersen vil gerne hjælpe bestyrelsen med diverse opgaver 

 


